



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

日期: 15-4-2021

致: 全体家长/监护人/老师

学生确诊新冠肺炎最新通告

根据卫生局指示, 本校一位初一学生于 14/4/2021 (星期三) 的检测中, 确诊新冠肺炎, 有关学生也依据指示进行隔离。

2. 为确保师生们的安全, 恳请以下班级学生, 从 15/4/2021 (星期四) 开始进行自我隔离直到另行通知。谢谢各位家长的合作。

牵涉的班级和学会为: J121、J122、J123、S1C5、吉他乐团。隔离期间, 各班级学生须上网课 (学会除外)。牵涉的科任老师也自行隔离, 直至校方通知。

校方对此事所带来的不便深表歉意。

敬请关注。谢谢。



滨华中学校长室 启





濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

Date: 15th April 2021

To: All Parents and Teachers

A COVID-19 POSITIVE CASE NOTICE

This is to inform that one of our Junior 1 students was found with COVID-19 positive on 14th April 2021 (Wednesday), the infected student was quarantined according to the instruction from the PKD.

2. As a safety precaution, the students of below classes and society are requested to self-quarantine until further notice. We thank for the cooperation from the parents.

The affected classes and society are: J121, J122, J123, S1C5, Guitar Orchestra.

The self-quarantined students are required to attend online classes from home (except the students of Guitar Orchestra). The affected subject teachers are requested to self-quarantine until further notice too.

We apologize for all the inconvenience caused.

Thank you.

The Principal's Office

